

4 December 2021

Laman Utama/ Nasional/ Berbaloi untuk menguruskan masa dengan bijak



*Berbaloi untuk menguruskan masa dengan bijak*

## **Berbaloi untuk menguruskan masa dengan bijak**

EMPAT pencapaian terbaik dan tiga pasangan adalah antara 953 pelajar yang menamatkan pengajian di e-konvokesyen Universiti Terbuka Wawasan ke-12.

Bagi pembelajaran jarak jauh terbuka (ODL), penerima Pingat Emas Canselor untuk menduduki tempat teratas di peringkat sarjana muda ialah Opalyn Mok Pui Fong, 44, dari Sarjana Muda Sastera (Kepujian) dalam Pengajian Bahasa Inggeris dan Se Hui Feng, 30, dari Sarjana Muda Perniagaan (Kepujian) dalam Perakaunan.

Mavis Ong Sze Mun, 28, daripada program Commonwealth Executive MBA (CeMBA), memenangi Hadiah Memorial Tun Dr Lim Chong Eu kerana menjadi pelajar ODL terbaik di peringkat pascasiswazah.

Manakala bagi pembelajaran di kampus, graduan terbaik ialah Khoo Li Zhe, 23, dari Sarjana Muda Perniagaan (Kepujian) dalam Kewangan, yang dianugerahkan Hadiah Emas Memorial Tun Dr Lim Keng Yaik.

Mok ialah wartawan kanan (Pulau Pinang) untuk BK.

Berkembang semasa pandemik, dia menjawab, “Pengurusan masa adalah kunci untuk menyesuaikan pekerjaan, keluarga dan pengajian sepenuh masa.

“Sokongan keluarga juga penting untuk memastikan saya terus maju. Tanpa sokongan mereka, ia tidak akan menjadi mudah.

“Perkara yang paling penting ialah sentiasa meluangkan masa untuk mendapatkan semula dan menyegarkan semula supaya kami bersedia untuk menyerap dan mempelajari perkara baharu.”

Se ialah seorang akauntan kanan di Southern Accounting Services, Johor Baru.

Mengenai keseimbangan kerja dan pembelajarannya, dia berkata, “Saya menjadikan diri saya jadual belajar kerana saya faham bahawa pengurusan masa adalah penting untuk saya menguruskan pengajian saya semasa tempoh sibuk di tempat kerja.”

Mengenai motivasinya, Se berkata, “Ketika saya masih muda, ibu bapa saya mengajar saya bahawa pendidikan adalah cara untuk berjaya.

“Apabila saya memilih untuk melanjutkan pelajaran di WOU, mereka memberi sokongan kepada saya kerana mereka mahu saya mendapat pendidikan yang tidak pernah mereka miliki.”

Ong kini menjalankan agensi pengiklanan digitalnya sendiri di Pulau Pinang, membantu pemilik perniagaan kecil mencipta kandungan digital dan mengurus strategi pemasaran digital mereka di platform media sosial.

Dia memilih CeMBA kerana minatnya untuk memulakan perniagaan sendiri, memandangkan dia bekerja dengan sebuah syarikat sebelum itu, dengan pengetahuan yang sedikit tentang perniagaan.

Khoo, dari Pulau Pinang, adalah seorang peniaga proprietari di sebuah syarikat pelaburan.

Mengenai kejayaannya, beliau berkata, “Pengurusan masa yang terancang membolehkan saya mengutamakan kerja harian.

“Memandangkan kehidupan tidak selalu berjalan seperti yang kita rancang, mungkin sukar untuk kekal fokus dan membiasakan diri dengan pembelajaran maya semasa tempoh pandemik.

“Jadi, saya memutuskan untuk bekerja lebih keras dan melakukan lebih banyak penyelidikan mengenai topik yang saya tidak faham.”

Tiga pasangan di seluruh Malaysia akan menamatkan pengajian bersama WOU tahun ini.

Angelina Jong Siew Phing, 43, dan Gabriel Ong Hock Hee, 47, dari Sarawak, mendaftar dan akan menamatkan pengajian bersama program Sarjana Muda Pengurusan (Kepujian) dengan Psikologi (BMPS).

Ong ialah pakar fisioterapi kanan di Hospital Sarawak dan Jong ialah ketua unit fisioterapi di Hospital Rajah Charles Brooke Memorial (RCBM), Kuching.

Pasangan lain yang menamatkan pengajian pada masa yang sama dari program yang sama ialah Datuk Chan Wei Hua, 46, dan Datin Chang Sam Yee, 45, dari Johor Baru.

Mereka akan dianugerahkan ijazah MBA Eksekutif Komanwel.

Chan ialah Ketua Pegawai Eksekutif IJ Pharmacy (M) Sdn Bhd manakala isterinya berkhidmat sebagai ahli farmasi di sana.

Jaswinder Singh Harban Singh, 36, seorang jurutera proses di Carsem Semiconductor Malaysia di Ipoh menamatkan pengajian dalam program Sarjana Muda Teknologi dalam Elektronik (BTEL), manakala isterinya Samreet Kaur Revindar Singh, 36, juruwang di CIMB Bank, dari Sarjana Muda Program Perniagaan (Kepujian) dalam Pengurusan (BBMG).